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@ورزش f a r h i k h t e g a n d a i l y

برگ سبز، سند کمپانی و وکالت نامه خودرو پراید 131 مدل 98 به رنگ سفید روغنی 

 NAS411100K3515474 و به شماره شاسی  M13/6269182به شماره موتور

و به شماره پلاک 14 – 315 هـ 54 به نام علی محمدی مفقود و از درجه اعتبار 

ساقط می باشد.

مدرک فارغ التحصیلی اینجانب نگار اخوان صباغ فرزند غلامرضا به شماره شناسنامه 

1741385946 صادره از اهواز در مقطع کارشناسی رشته حقوق قضایی صادره از 

واحد دانشگاهی اهواز با شماره 149410601642 – 95/2/15 مفقود گردیده 

است و فاقد اعتبار می باشد. از یابنده تقاضا می شود اصل مدرک را به دانشگاه آزاد 

اسلامی واحد اهواز به نشانی اهواز فلکه کارگر )فرهنگ شهر(  خیابان کارگر جنوبی 

کد پستی 68875 – 61349 و صندوق پستی 1915 ارسال نماید.

 

مدرک فارغ التحصیلی اینجانب میلاد سلیمی چگنی فرزند شفیع به شماره 

شناسنامه 5913 و صادره از خرم آباد در مقطع کارشناسی پیوسته رشته مترجمی 

زبان انگلیسی صادره از دانشگاه آزاد اسلامی واحد دورود با شماره 5365 مفقود 

گردیده است و فاقد اعتبار می باشد. از یابنده تقاضا می شود اصل مدرک را به 

دانشگاه آزاد اسلامی واحد دورود به نشانی میدان حضرت ابوالفضل)ع(- مجتمع 

دانشگاهی- کد پستی 6881699999 ارسال نماید.

مدرک فارغ التحصیلی اینجانب ابراهیم  حیدرپوراهوازی فرزند عباس به شماره 

شناسنامه 448 و صادره از خرم آباد در مقطع کارشناسی پیوسته رشته مدیریت 

بازرگانی صادره از دانشگاه آزاد اسلامی واحد دورود با شماره 6307 مفقود گردیده 

است و فاقد اعتبار می باشد. از یابنده تقاضا می شود اصل مدرک را به دانشگاه آزاد 

اسلامی واحد دورود به نشانی میدان حضرت ابوالفضل)ع( - مجتمع دانشگاهی- کد 

پستی 6881699999 ارسال نماید.

برگ سبز خودرو پراید سواری هاچ بک مدل 91 به رنگ سفید – روغنی به شماره 

موتور 4549359 و به شماره شاسی s5430090082188 و به شماره پلاک 

14 – 141 ق 36 به نام علی رضا متین زاده مفقود و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

صدای نخبگان، نگاه جوانان

روزنـــــــامه فرهیختـــــــگان
FA R H I K H T E G A N

WWW.FDN.IR

@ f a r h i k h t e g a n d a i l y

سازمان توزیع روزنامه 
@Department of Distribution

تلفکس: 66348011-12 )021(

سعیدی: آیین نامه مجوز IOC دارد
کیکاووس سعیدی، دبیرکل کمیته ملی المپیک در گفت وگویی رادیویی 

درباره اختلاف در کمیسیون ورزشکاران کمیته ملی المپیک بیان کرد: 

»من فکر نمی کنم این اختلاف ریشه دار یا خیلی عمیق باشد. بالاخره فضا، 

فضای رقابتی است. در جلسه انتخاباتی که چهارسال گذشته برگزار شد، 

ظاهرا دوستان توافقی با هم داشتند که تقسیم کاری صورت بگیرد و از همه 

ظرفیت ها استفاده شود. این مساله موجب اختلاف نظر شده است. بعضی 

از اعضا معتقدند که توافق، توافق کتبی نبوده و برخی دیگر اعتقاد دارند که 

توافق یا مرام نامه ای بین خودشان صورت گرفته ، اما از نظر کمیته ملی المپیک 

هیچ گونه توافقنامه کتبی با امضای اعضا صورت نگرفته است و ان شاءالله 

ما طبق آیین نامه موضوع انتخابات را دنبال خواهیم کرد. انتخابات رئیس 

و نایب رئیس کمیسیون ورزشکاران، سه شنبه در آکادمی ملی المپیک با 

حضور اعضای کمیسیون برگزار خواهد شد. امیدوارم که انتخابات در فضای 

خوب و صمیمانه صورت بگیرد.«  سعیدی درمورد اصلاح آیین نامه کمیسیون 

ورزشکاران تاکید کرد: »آیین نامه هیچ مغایرتی با متنی که IOC برای کمیته 

ملی المپیک فرستاده، ندارد. در متن IOC به صراحت اعلام شده که هفت نفر 

از اعضای کمیسیون ورزشکاران IOC را رئیس کمیته بین المللی المپیک 

انتخاب و معرفی می کند. اما برای رئیس کمیته ملی المپیک کشورها دونفر 

قائل شده اند و ما طبق همین اقدام می کنیم. آیین نامه برای کمیته بین المللی 

المپیک هم ارسال شده است، مجوز اعمال تغییرات را از IOC گرفته ایم.« 

ماجرای حذف و اضافه شدن نام میراسماعیلی 
عصر یکشنبه که کمیته ملی المپیک نام کاندیدای ریاست کمیسیون 

ورزشکاران را اعلام کرد، در ابتدا نام آرش میراسماعیلی، رئیس قبلی این 

کمیسیون هم درمیان کاندیدای ریاست بود، اما بعد از دقایقی حذف 

شد. یکشنبه شب اما کمیته ملی المپیک اعلام کرد عدم انتشار نام 

میراسماعیلی برای کاندیداتوری ریاست کمیسیون ورزشکاران به دلیل 

برخی ناهماهنگی ها صورت گرفته و حل شده است. به گفته طاهره 

طاهریان، نایب رئیس کمیته ملی المپیک، میراسماعیلی درخواست 

مکتوبش مبنی بر کاندیداتوری برای ریاست کمیسیون ورزشکاران را شنبه 

به کمیته تحویل داد، اما انتشار نامش را منوط به هماهنگی تلفنی کرد 

که این اقدام دیرموقع )به خاطر اتمام شارژ تلفن!( و پس از انتشار اسامی 

کاندیداها صورت گرفت، ولی کاندیداتوری وی مورد تایید کمیته و دیگر 

نامزدهاست و مشکلی برای حضور در انتخابات ندارد. 

انتخابات کمیسیون ورزشکاران 

قهرمانی یوونتوس در ایتالیا به اتفاقی تکراری تبدیل شده است. 

آنها یکشنبه شب سمپدوریا را بردند و برای نهمین فصل پیاپی 

اسکودتو را فتح کردند، اتفاقی که پیش از این در هیچ کدام 

از لیگ  های معتبر اروپایی سابقه نداشته و تیمی موفق نشده 

این تعداد قهرمانی مداوم داشته باشد. نزدیک ترین رقیب 

آنها بایرن مونیخ است که امسال هشتمین بار متوالی فاتح 

بوندس لیگا شد. آنها این بار با مائوریتسیو سازی 61 ساله به 

این عنوان رسیدند تا این مربی باتجربه عنوان پیرترین مربی فاتح 

اسکودتو را نیز به دست آورد. لیگ امسال می توانست پرهیجان تر 

و چالشی تر باشد اما اینترمیلان و لاتزیو، نزدیک ترین رقبای 

یووه در کورس قهرمانی پس از بازگشایی دوباره مسابقات روند 

بسیار بدی داشتند تا شاگردان ساری که آنها هم در هفته  های 

اخیر عملکرد قاطعی نداشتند در فاصله دو هفته مانده به پایان 

مسابقات، قهرمانی خود را قطعی کنند. این موفقیت ساری 

و تیمش رکورد تاز ه ای را در لیگ ایتالیا به ثبت رساند و برای 

نخستین بار در تاریخ این رقابت  ها مربیان ایتالیایی توانستند 10 

سال پیاپی قهرمانی را تجربه کنند. آخرین مربی خارجی فاتح 

اسکودتو ژوزه مورینیو بود که در سال 2010 به این عنوان رسید 

و پس از او آلگری، کونته و حالا ساری این جام را بالای سر بردند.

  از بانک تا نیمکت یووه
ساری پس از فصلی نه چندان خوب در چلسی به ایتالیا برگشت 

و در ابتدای این فصل جانشین ماسیمیلیانو آلگری در یووه شد. 

پیرمرد ایتالیایی در طول فصل انتقادات زیادی را تحمل کرد تا 

درنهایت موفق شد سی وششمین قهرمانی تیمش در لیگ را 

کسب کند. حالا یووه به اندازه مجموع دو تیم میلان و اینتر 

جام قهرمانی دارد و همچنان در ایتالیا بی رقیب است. ساری 

پس از سوت پایان بازی به سرعت راهی رختکن شد و در جشن 

بازیکنان در داخل زمین شرکت نکرد.

او شاید در ابتدای دوران مربیگری اش تصور نمی کرد که روزی 

بتواند با یوونتوس قهرمانی را تجربه کند. ساری که هیچ گاه 

بازیکنی حرفه ای نبود مربیگری را در آغاز دهه چهارم زندگی اش 

آغاز کرد. او صبح  ها در یک بانک مشغول کار بود و عصر به تمرین 

و مربیگری می پرداخت. مدتی بعد تصمیم گرفت کارش در بانک 

را ر ها کرده و تمام وقت به فوتبال بپردازد. خودش در این باره 

می گوید: »آن کار دیگر برایم خسته کننده و تکراری شده بود. 

برای فوتبال انگیزه و اشتیاق زیادی داشتم. البته در اوایل راه اصلا 

به حضور در تیم  های ملی یا رقابت  های اروپایی فکر نمی کردم 

و فقط می خواستم یک مربی حرفه ای باشم.« ساری به تدریج 

توانست پیشرفت کرده و در سال  های اخیر هدایت تیم  هایی 

چون ورونا و امپولی را برعهده بگیرد. بااین حال زمانی به شهرت 

رسید که توانست ناپولی را به یکی از مدعیان لیگ تبدیل کند. 

پس از دیدار یکشنبه شب او به شوخی به بازیکنانش گفت: »اگر 

توانسته اید با من قهرمان شوید حتما بازیکنان خیلی خوبی 

هستید.« مسلما پس از هشت قهرمانی در لیگ، فتح مجدد این 

مسابقات کمترین انتظاری بوده که مدیران باشگاه در ابتدای 

فصل از ساری داشتند. بااین حال ساری هنوز نتوانسته تیمی 

مقتدر بسازد و اگرچه تیمش را زودتر از هفته پایانی به قهرمانی 

رساند اما وقتی پنجشنبه شب در مصاف با اودینزه بازی برده را به 

حریف باختند، مشخص بود که تیمش هنوز با مشکلات زیادی 

روبه رو است. یوونتوس در 4 بازی اخیر خود تنها یک برد کسب 

کرده و این برای تیمی که می خواهد مدعی فتح لیگ قهرمانان 

باشد اصلا روند خوبی نیست. 

ساری بسیار خوش شانس بود که رقبایش پس از تعطیلات 

لیگ به دلیل کرونا دچار افت شدیدی شدند. لاتزیو که تا پیش 

از وقفه مسابقات به یک امتیازی یووه رسیده بود در 5 مسابقه از 

8 بازی بعدی خود باخت و اینترمیلان هم در دیدار با تیم  هایی 

چون بولونیا، ورونا و ساسولو نتوانست برتری خود را حفظ کرده 

و امتیازات حساسی را از دست داد.

 

  احیای ستاره  ها
از سوی دیگر نباید دستاورد های ساری در یووه را نیز نادیده 

گرفت. او به خوبی توانسته برخی ستاره  های تیمش را دوباره به 

اوج برگرداند. کریس رونالدو در 35 سالگی همچنان می درخشد 

و روی نوار گلزنی قرار دارد. ماتیس دلیخت که در ابتدای فصل 

عملکرد ضعیفی در خط دفاعی تیم جدیدش داشت حالا 

به مدافعی بهتر تبدیل شده و روز های خوبی را در این تیم 

می گذراند. البته آمار این فصل تیم در خط دفاعی بسیار بد 

بوده و آنها بدترین آمار در تعداد گل  های خورده تیم قهرمان 

در 60 سال اخیر را دارند. البته هنوز 2 بازی دیگر باقی مانده و 

این آمار ممکن است بدتر هم بشود. یووه تا اینجای فصل 38 

گل دریافت کرده که از فصل 61-1960 سابقه نداشته تیم 

قهرمان ایتالیا این تعداد گل دریافت کند و در آن زمان هم این 

رکورد توسط خود آنها و با هدایت کارلو پارولا به ثبت رسیده بود. 

پائولو دیبالا دیگر بازیکنی است که زیرنظر ساری احیا شده و به 

یکی از مهره  های تاثیرگذار یووه در این فصل بدل شده است. 

مدیران باشگاه در تابستان گذشته تلاش داشتند این ستاره 

آرژانتینی را بفروشند اما دیبالا تمایلی به ترک تورین نداشت 

و درنهایت در این باشگاه ماندنی شد. ساری با تغییراتی که در 

وظایف ملی پوش آرژانتینی تیمش به وجود آورد، او را به رونالدو 

نزدیک تر کرد و درنهایت این دو موفق شدند 60درصد گل  های 

یووه در این فصل را به ثمر برسانند.

  نوبت لیگ قهرمانان
هفته آینده ماموریت مهم و اصلی ساری در یووه آغاز می شود. 

موفقیت در لیگ قهرمانان می تواند مبنای بهتری برای بررسی 

میزان موفقیت او در این فصل باشد. تیم او در گام نخست باید 

شکست دیدار رفت برابر لیون در یک هشتم نهایی را جبران 

کند و البته درصورت عبور از این مرحله رقبای سرسختی را 

درپیش خواهد داشت.  اگرچه به نظر می رسد یووه کار چندان 

سختی برای کسب نهمین قهرمانی خود در این فصل نداشته 

اما لئوناردو بونوچی، مدافع باتجربه این تیم معتقد است این 

یکی از سخت ترین قهرمانی  های این تیم بوده است: »برای 

من این جذاب ترین قهرمانی با یووه بود، چراکه دشوارترین 

فصل را داشتیم. ما عصری جدید با فلسفه بازی متفاوتی را 

آغاز کردیم و در این راه سختی  های زیادی را متحمل شدیم. 

بااین حال حتی در دشوارترین شرایط نیز ناامید نشدیم و با 

کمک هم توانستیم به موفقیت برسیم. حتی در خارج از زمین 

مسابقه نیز اوضاع پیچیده شده بود. جهان در عرض سه ماه 

تغییرات زیادی را تجربه کرد و ما باید پس از آن ذهن خود را از 

اتفاقاتی که بر اثر کرونا افتاده، به سمت فوتبال می آوردیم. ما 

انگیزه  های زیادی برای موفقیت داشتیم و شایسته قهرمانی 

بودیم. همه تلاش خود را برای تیم، باشگاه و البته هوادارانی 

که از خانه و یا حتی از بهشت ما را تشویق می کردند، انجام 

دادیم. دوست داشتیم این جشن را با هواداران شریک شویم 

اما متاسفانه شرایط فعلا مساعد نیست. درحال حاضر چند 

روز استراحت می کنیم تا برای چالش بعدی که موفقیت در 

لیگ قهرمانان است، آماده شویم.«

سیامک خاجی
  روزنامه نگار

بیلسا در گفت و گو با سان لندن:

با بارسا مذاکره نکردم، گزینه جدی ام لیدز است

سرمربی تیم فوتبال باشگاه لیدز 

یونایتد انگلیس بر این نکته تاکید 

کرد که مذاکره ای بین او و باشگاه 

بارسلونا وجود نداشته و اگر هم قرار بر 

مذاکره باشد طرف قرارداد بارسلونا است نه مسی! اظهارات بیلسا در گفت وگو 

با سان لندن را بخوانید.

شایعه مذاکره بارسلونا با شما بار دیگر این شبهه را ایجاد کرده که مسی 

در بارسلونا تصمیم گیرنده است!

هرگز اینگونه نیست، هیچ مذاکره ای بین من و بارسلونا در جریان نبوده است، 

پیش از این در حدود 4 سال پیش این مذاکره برقرار بود و البته شرایط من مورد 

تایید بارسلونا نبود و این مذاکرات کوتاه هم بی نتیجه ماند، من اکنون مربی لیدز 

هستم و از همکاری با این باشگاه خوب انگلیسی بسیار به خود افتخار می کنم. 

مشکلی در کار نیست و قرارداد من دو ساله منعقد شده و تحت شرایطی خاص 

قابل تمدید است. احتمال تمدید قرارداد من با لیدز زیاد است و فعلا گزینه 

جدی تری نسبت به آن روی میز کار من نیست.

اگر بارسلونا پیشنهاد رسمی بدهد، مشکل بزرگ شما چه خواهد بود؟

هنوز هیچ اتفاقی رخ نداده و وقت برای عارضه یابی و مشکل تراشی زیاد است، 

در بارسلونا مشکل بزرگ هر سرمربی مسئولیت سنگینی است که روی دوش او 

است و هیچ کس قرار نیست در مشکلات او سهیم باشد، اصولا مشکل بزرگ در 

هر باشگاه بزرگی می تواند همین باشد، مربیانی که به تیم های بزرگ می روند 

چنین دردسرهایی را قبول می کنند. من در لیدز این مشکل را ندارم و احساس 

عمیقی درباره عضویت در یک تیم دارم، تقسیم کارها به خوبی صورت گرفته و 

هیچ اتفاقی از طرف یک فرد رخ نمی دهد و همه چیز جمعی است.

از فوتبال آرژانتین چه خبر؟

اگر فساد مالی اجازه بدهد، مشکلات فوتبال در بسیاری از کشورها مثل 

آرژانتین به صورت کامل حل خواهد شد. نگران نیستم و می دانم که نسل تازه 

مدیران راه درستی را در پیش گرفته اند. امیدوارم بحران پیش آمده هر چه زودتر 

حل شود و تیم ملی آرژانتین بار دیگر خودنمایی کند و اوج بگیرد. بازی های 

تدارکاتی و دوستانه همیشه برای من مهم بوده است و این برای تقویت یک 

تیم ملی منزوی یک امر حیاتی است.

شما متهم هستید که به عنوان یک مدافع همیشه با اندیشه های تدافعی 

تیم را وارد میدان می کنید.

موافق نیستم، تیم که نمی تواند با اندیشه 

یک فرد خاص وارد میدان شود؛ تیم، 

اندیشه تیمی دارد، حاصل کار گروهی 

است و من به تنهایی نمی توانم اندیشه 

این همه بازیکن حرفه ای را تغییر 

بدهم، من مدافع بوده ام اما 

اندیشه تدافعی ندارم، در 

فوتبال امروز اصولا نمی شود 

اندیشه تدافعی داشت و 

دوام آورد.

مصاحبه  روز

بابک سرانی آذر
 مترجم

  گفت وگو

رقابت های لیگ برتر والیبال از 

نیمه شهریورماه آغاز خواهد شد 

مسابقات  در  حاضر  تیم   14 و 

باید برای کسب عنوان قهرمانی 

بجنگند؛ رقابت هایی که به صورت دوره ای در یک گروه و درقالب 182 بازی برگزار 

خواهد شد تا در اواسط بهمن، دور مقدماتی آن به پایان برسد و برنامه ریزی ها 

برای مرحله پلی آف نیز در اواسط رقابت های مقدماتی انجام خواهد شد. این 

اتفاق درحالی رخ می دهد که براساس گمانه زنی ها و اعلان رسمی و غیررسمی 

وزارت بهداشت، موج دوم شیوع ویروس کرونا از پاییز امسال آغاز خواهد شد و 

این اتفاق، برنامه ریزی ها را دچار مشکل کرده است. این موضوع چالشی بزرگ 

برای مدیران تلقی می شود، زیرا پیش تر می توانستند با بهانه هایی مثل غافلگیری 

و عدم برنامه ریزی برای مقابله با ویروس کرونا کووید-19، سوءمدیریت خود را 

مدیریت کنند، اما این بار تقریبا همه می دانند اوضاع قرار است بدتر شود و همین 

موضوع نشان می دهد برنامه ریزی ها باید دقیق تر انجام شود. البته اینکه فدراسیون 

والیبال از امروز به فکر لیگ آینده است اتفاق مثبتی به نظر می رسد؛ اتفاقی که در 

سایر ورزش ها به ندرت رخ می دهد. شهرام عظیمی، رئیس سازمان لیگ والیبال 

روز گذشته با اعلام زمان آغاز رقابت های لیگ والیبال، موجی از امید را در بین 

والیبال دوستان به راه انداخت. هواداران استقلال، شهرام عظیمی را البته نه با 

ریاست سازمان لیگ والیبال بلکه به نام معاونت توسعه مدیریت و منابع احمد 

سعادتمند می شناسند و حضور فردی که در دو سمت مهم حضور دارد و بعید 

است بتواند توان کافی برای انجام وظایف خود در هر دو عنوان را داشته باشد، 

با انتقادهایی نیز همراه بوده است. البته او در هرکدام از این پست ها می توانست 

موفق تر باشد، اما حضور در هر دو پست، نگاه ها به توانمندی عظیمی را با تردید 

مواجه کرده است. خودش البته تاکید دارد که دوشغله محسوب نمی شود. 

گفت وگوی »فرهیختگان« با عظیمی را در ادامه می خوانید.

برنامه ریزی سازمان لیگ والیبال برای فصل آینده، پیش روتر از سایر 

ورزش هاست، اما موضوعی که ماجرا را با تردید مواجه می کند این است 

که با موج های بعدی کرونا چه خواهید کرد؟

تمام این برنامه ریزی های انجام شده منوط به اخذ مجوز از نهادهای بالادستی و 

ستاد ملی مبارزه با کروناست. ما کاملا با این ستاد هماهنگ هستیم و براساس 

دستورالعمل ها، برنامه ریزی را انجام می دهیم.

نگرانی دیگری که در والیبال وجود دارد این است که با بدتر شدن اوضاع 

اقتصادی، وضعیت اسپانسرها هم خراب شود و لیگ والیبال را تحت الشعاع 

قرار دهد. نگران این موضوع نیستید؟

اتفاقا وضعیت حامیان مالی والیبال نگران کننده نیست؛ یعنی امسال برخلاف 

سال های گذشته استقبال از والیبال بیشتر شده است. سال گذشته ما مشکلی 

در پیام داشتیم و درنهایت این تیم کنار رفت، اما امسال وضعیت خوبی در لیگ 

حکمفرما خواهد بود. ما با 10 تیم به طور قطعی به توافق رسیده ایم و نگران آنها 

نیستیم. چهار تیم دیگر هم وضعیت خوبی دارند و با شروع مسابقات، خواهید دید 

که نگرانی از این بابت وجود ندارد. درحال حاضر بیشتر تیم ها تسویه حساب های 

سال های گذشته خود را انجام داده اند و چند تیم هم به صورت چک می خواهند 

بدهی خود را پرداخت کنند که  ما این چک ها را هم به عنوان تسویه حساب درنظر 

گرفته ایم.

این تیم ها تا چه زمانی فرصت دارند چک های خود را پاس کنند؟

تا زمان قرعه کشی. درحال حاضر ما این چک ها را نقدشده درنظر گرفته ایم، اما 

اگر چک تیمی تا زمان قرعه کشی پاس نشود و به گونه ای تعهدات خود را انجام 

ندهد، از لیگ کنار می رود و امکان تغییرات در تیم ها وجود دارد. فکر می کنم 

این موضوع نوید روزهای بهتری را در آینده بدهد.

از والیبال بگذریم. برخی اعتقاد دارند دوشغله بودن شما شاید این امکان 

را بگیرد که نتوانید توان کافی برای اداره هر دو پست داشته باشید. نظرتان 

در این باره چیست؟

من سرباز این نظام و ولایت و مردم هستم. هرکجا نیاز به کمک باشد، با تمام توان 

درخدمتم. به نظرم باید »دوشغله« را تعریف کنیم تا بدانیم من دوشغله هستم یا 

خیر. فکر می کنم این ادبیات چندان مناسب نباشد. تعریف شغل کاملا مشخص 

است و با مطالعه بیشتر می توانید به جواب تان برسید.

لزوما درباره بحث مالی صحبت نمی کنیم و شاید حقوق نگرفتن، توجیهی 

برای دوشغله بودن باشد، اما به هرحال هر انسانی توانی دارد و شاید شما 

نتوانید برای هر دو شغل که در حوزه های مجزایی هم هستند، تمرکز کافی 

داشته باشید.

من سرباز این مملکت و نظام هستم. ما باید آنچه در توان مان هست، کار بکنیم و 

به قول حضرت آقا برویم سراغ کارهای سخت و نشدنی. ما به شدت تابع این دستور 

هستیم و کار و تلاش می کنیم.

شهرام عظیمی در گفت  وگو با »فرهیختگان«: دوشغله بودن تعریف دارد، من دو شغله نیستم

استقبال اسپانسرها از لیگ والیبال بیشتر شده است

محمد آقایی فرد
  روزنامه نگار

یووه همچنان بی رقیب در ایتالیا

همان همیشگی


